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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18. januar 2011 
stillet følgende spørgsmål nr. 143 (Alm. del) som hermed besvares.

Spørgsmål 143:
”Vil ministeren i forlængelse af svar på FLF alm. del - samrådsspm. AD om

dioxinfoder den 11. januar 2011 oplyse, om foderkontrolindsatsen på bedrifterne er 
blevet reduceret i de sidste 5 år?”

Svar:
Jeg har oversendt spørgsmålet til Plantedirektoratet, der har oplyst følgende, som jeg 
henholder mig til:

”Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 142 hvoraf det fremgår, at der er sket en 
omlægning af kontrollen i overensstemmelse med principperne i kontrol- og 
foderhygiejneforordningerne. Det er Plantedirektoratets vurdering, at omlægningen har 
betydet, at effekten af kontrollen er langt større end før 2006, hvor forordningerne trådte 
i kraft.

Foderkontrolindsatsen på bedrifterne er ikke reduceret men styrket de sidste 5 år. 
Kontrollen i 2006 er omlagt fra at være en kontrol af foder til i højere grad at være en 
kontrol af fodervirksomheder. Samtidig har Plantedirektoratet udviklet 
risikoevalueringsværktøjer, der har gjort indsatsen mere målrettet og effektiv.”
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